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Vincze László

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„A jégkárt szenvedett gazdák, akik ugyan befizették a kárenyhítési alapot, miért nem kapta k
mind a mai napig kártérítést? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Tömörkény településen 2008 . májusában a szabadföldi zöldségtermesztők jégverés
áldozataivá váltak. A területükön lévő, néhány nappal elő tte kihelyezett palántákat 100%-o s
mértékben megsemmisítette a jégverés . De a már majdnem piackész zöldségféléket se m
lehetett később értékesíteni, mivel értékesítésre teljesen alkalmatlanná váltak . A termelők
kérdésükkel megkeresték a Csongrád Megyei Mezőgazdasági Szakigazgatási Hivatal
Földművelésügyi Igazgatóságát (6721 Szeged, Deák Ferenc u . 17.) . valamennyien ajánlott
küldeményben eljuttatták kérelmüket, bejelentésükre mind a mai napig választ sem kaptak . A
Magyar Országgyűlésben többször elhangzott miniszter úr, de államtitkár úr szájából is ,
mintegy felhívásként, hogy a gazdák fizessenek be a kárenyhítési alapba, s elemi kár esetén
kártérítést fognak kapni . Kérdezem hát, miért nem kaptak még választ sem a hivataltól, de
egyetlen fillért sem az érintett termelők? (Egyébként egy másik levélben mellékletként
megküldöm a gazdák aláírt kérdését, valamint a bejelentéshez szükséges feladóvevényt . )
Úgy gondolom, hogy túlságosan sok id ő is eltelt ahhoz, hogy türelemmel várják az érintette k
a kártérítési összeget .
Várom válaszát !

Budapest, 2008 . október 14 .
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